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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 08/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 13 de desembre del 2012 
Horari: 19:30 h a 20.40 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Puiggener 
 
 
Assistents 
 
Josep Ayuso Raya, president 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Manuel Corral Rodríguez, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Francisco Navarro Sánchez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
Maria Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Conxi Barbero Vargas, tècnica de Parcs i Jardins 
Maria Muñoz Martínez, tècnic de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Manel Pizarro García, vocal de CIU 
Anselm Sans Brichs, vocal de l’AV de la Creu Alta  
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
Aurora Murillo Roman, vocal de les entitats juvenils 
Daniel Casanellas de Haro, vocal del grup altres entitats 
José Luis Gabarre López, vocal del grup altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
Consuelo Santos Neyra, representant del PP (5%) 
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Excusen la seva absència: 
 
Francisco Bustos Garrido, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Montserrat Baré Mañas, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació remodelació del Passeig de la Plaça Major. 
3. Campanya de poda hivern 2012/2013. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Josep Ayuso, president del Consell del Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents.  
 
Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple del mes de 
novembre abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant , 
s’aprova l’acta. 

 
 
2. Presentació remodelació del Passeig de la Plaça Major 

 
Pren la paraula el Sr. Josep Ayuso per comentar que degut a que el Sr. Daniel Criach 
no ha pogut assistir al Consell de districte, aquest punt es tractarà a la sessió que es 
farà al mes de gener. 

 
 
3. Campanya de poda hivern 2012/2013 

 
El Sr. Ayuso dóna la paraula a la Sra. Conxi Barbero, tècnica de Parcs i Jardins que 
procedeix, amb el suport d’una presentació audiovisual a explicar els diferents punts de 
la poda del districte 2 
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La planificació és la següent: A partir del 15 de novembre de 2012 està previst que 
s’iniciï una nova campanya de poda de l’arbrat de Sabadell, que s’estendrà en el temps 
fins finals del mes de març de 2013. Des de Parcs i Jardins es realitzen durant tot l’any 
tasques de poda dels arbres de la ciutat, especialment podes de manteniment en verd i 
podes de formació, així com abatiments d’arbres secs o perillosos (poc estables). Això 
assegura un millor estat de manteniment de les capçades dels arbres, i permet que 
algunes podes més intenses que s’havien de fer a cada campanya de poda no siguin 
necessàries. 
 
Tot i això, cada hivern es duu a terme una campanya de poda específica, aprofitant la 
parada vegetativa dels arbres, tant de l’arbrat viari com del de places, espais públics, 
instal·lacions esportives i escoles públiques. 
 
Les unitats de poda previstes en la campanya 2012-2013 al districte són: 
 

• Arbrat viari: 899 
• Arbrat de places i e.p.: 73 
• Totals: 972 

 
A la campanya de poda es destinen els següents recursos: 

 
• 2 equips de treball (formats per 3 operaris) amb plataforma elevadora i trituradora. 
• 1 equip de treball (format per 3 operaris) amb cistella elevadora i trituradora. 
• Els diferents equips de manteniment de les places i espais públics realitzaran les 

podes que, per alçada, permetin utilitzar escales de mà. 
 
Els objectius de la poda d’arbrat són: 
 

• Apartar els arbres de les façanes i evitar molèsties. 
• Treure branques mal dirigides, malaltes, mortes o trencades, per intentar reformar 

l’arbre recuperant la guia o fent podes dirigides per evitar la calçada o 
instal·lacions de serveis. 

 
Tipus de poda d’arbrat 
 
El tipus de poda a aplicar als arbres vindrà determinada pel tipus d’arbre, el seu estat i 
el seu emplaçament, i es diferenciaran entre les següents: 
 

• BROCADES: Es realitza bàsicament a les moreres (Morus alba) i als pollancres 
(Populus sp.), ja que aquests arbres fructifiquen en les branques que broten el 
mateix any i els seus fruits provoquen molèsties quan cauen al terra. 

 
• RETALL: Es realitza bàsicament a les truanes (Ligustrum japonicum) per tal de 

retirar els fruits que s’han produït als límits de la capçada abans de que caiguin al 
terra i embrutin. 

 
• MANTENIMENT: S’aplica a arbres adults que estan situats en carrers amples o en 

jardins. Aquesta esporga comporta bàsicament suprimir branques mortes, 
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trencades i mal orientades, conservant en tot moment el volum i forma natural de 
l'arbre. 

 
• REDUCCIÓ DE CAPÇADA: S’aplica en aquelles espècies o carrers en que 

l’actuació de poda ha de ser més intensa per adequar el volum de les capçades a 
l’espai disponible. 

 
• FORMACIÓ: Poda que s’aplica en arbres petits per afavorir el desenvolupament 

més adequat a la seva estructura i port natural. 
 
Els criteris per la tria d’arbrat a podar són: 
 

• Les llistes de l’arbrat a podar a cada Districte s’elaboren amb les dades que 
s’obtenen a les inspeccions periòdiques de tots els carrers i espais públics de la 
ciutat, i posterioment es comparen les dades amb la poda realitzada en aquests 
espais en els darrers 3 anys. 

• Visita tècnica a cada espai públic amb arbrat. 
• Priorització dels carrers que no s’han podat en els darrers dos anys. 
• Alguns carrers es poden cada any, amb motiu de les característiques pròpies de 

l’espècie d’arbrat o de la seva ubicació. 
 
A banda d’aquests criteris, la disponibilitat pressupostària condiciona el nombre total 
d’arbres que es poden podar a la ciutat. 

 
Pren la paraula el Sr. Manuel Corral, han rebut queixes dels arbres del c. Mas Canals i 
vol saber si està previst fer el manteniment. La Sra. Conxi Barbero comenta que està 
previst fer manteniment en aquesta campanya de poda però no pot dir exactament quan 
es farà. 
 
Una persona del públic vol saber si el pressupost és el mateix al de l’any passat. La Sra. 
Barbero comenta que és una mica inferior al de l’any passat, aquest any tindran 
treballant tres equips i l’any passat hi havia quatre. 
 
Pregunta, també, si està previst que es faci manteniment de la Plaça Primer de Maig. La 
Sra. Conxi Barbero comenta que es van fent inspeccions i si es necessari es farà. 
 
Una persona del públic, comenta que al Ptge. Albaicín, al començament del c. de 
Sagunt hi ha un arbre que provoca moltes molèsties degut a les fulles que hi ha pel 
terra. Comenta que això ningú ho neteja, ni fa el manteniment, per tant, considera que 
s’hauria de treure. 
 
Pren la paraula la Sra. Mireia Gargalló, vol saber si als arbres se’ls hi fa algun tipus de 
tractament d’abonament. Ho va veure un dia i té curiositat. 
 
La Sra. Conxi Barbero comenta que si els hi fan tractaments quan hi ha plagues, 
normalment són tractaments fitosanitaris o de lluita biològica. Quan arriba el mes d’abril 
comencen a fer inspeccions per tots els arbres de la ciutat per comprovar si tenen 
plagues i començar a tractar-les. Les plagues que pateixen els arbres no afecten a la 
salut de les persones. 
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La Sra. M. Lluïsa Miret comenta que al c. de Batllevell hi ha moltes alzines i la vorera 
està plena de glans, és un perill pels vianants i potser aquests glans es podrien 
aprofitar. 
 

 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Ayuso, comenta que pel Consell de Ciutat no s’ha fet cap 
reunió nova. 
 
Quant al Consell d’Educació, el representant no ha assistit al Consell de districte. 
 
Pel que fa referent al Consell de Salut, el Sr. Alberto Riosalido farà l’explicació. 
 
Pren la paraula el Sr. Riosalido, els temes que es van tractar van ser el Centres 
d’Atenció Primària, el copagament a les farmàcies i la reducció de llistes d’espera del 
Parc Taulí degut a les derivacions que es fan a la clínica del Vallès.  
 
Pren la paraula el Sr. Francisco Navarro comenta que el tema de la reducció de les 
llistes d’espera si que és veritat per un cas personal que ha viscut. 
 
Una persona del públic vol saber si es va tractar el tema de la privatització. 
 
El Sr. Riosalido comenta que d’aquest tema no es va parlar. 
 
La Sra. M. Lluïsa Miret vol saber si la Clínica del Vallès és privada. 
 
El Sr. Josep Ayuso comenta que tenen un concert amb el Parc Taulí per poder derivar. 
 
Una persona del públic, vol saber si a nivell legal hi ha un temps màxim d’espera. 
 
El Sr. Riosalido comenta que no ho sap i la Sra. Miret comenta que és un compromís 
però que legalment creu que no. 
 
El Sr. Ayuso comenta que creu que prima més el criteri mèdic que el legal. 
 
Per últim el Sr. Alberto Riosalido comenta que hi havia metges que deien que l’estalvi es 
podria invertir en investigacions. 
 
Referent al Consell d’Esports, el representant no ha assistit al Consell de districte, per 
tant, el Sr. Josep Ayuso farà l’explicació. 
 
El Sr. Ayuso comenta que els temes que van tractar van ser pressupost específic 
d’esports, projecte Olimpia i la Campanya de recollida d’aliments. 
 
Pel que fa al pressupost d’Esports, el Sr. Ayuso, comenta que ha hagut una reducció en 
la mateixa línia que a altres departaments. A la partida pressupostaria no hi haurà per 
fer inversions, però si per fer manteniment.  
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Referent al projecte Olimpia, en les properes setmanes finalitzarà el projecte i el proper 
Consell d’Esports està previst que es faci allà. 
 
Respecte a la Campanya de recollida d’aliments, es farà des de diferents àmbits, 
Serveis socials, educació, esports. Durant el Nadal es fa una campanya extraordinària, 
des del 10 fins al 20 de desembre a les escoles i entitats esportives s’està fent recollida 
d’aliments. Avui s’ha fet una roda de premsa per explicar una mica la situació, s’estan 
atenen a 2400 famílies al rebost solidari. 
 
Pren la paraula el Sr. Francisco Navarro vol saber si hi ha control sobre això. 
 
El Sr. Ayuso comenta que des de Serveis Socials hi ha un llistat de persones que està 
centralitzat. 
 
Una persona del públic vol saber si han de portar els aliments directament al rebost 
solidari. 
 
El Sr. Ayuso comenta que el rebost s’encarrega de recollir-lo a les escoles i entitats. 
Encara que es pot portar directament al rebost ell recomana trucar abans. 
 
El Sr. José Luis Gil vol fer una valoració de que és un voluntari. Comenta que no tots 
són voluntaris hi ha un directiu que cobra i altres que són voluntaris però aquests no han 
de treure benefici del que fan i això s’ha de controlar. 
 
El Sr. Ayuso comenta que hi ha persones que dediquen molt de temps i no cobren res. 
El sistema de control de lots que es donen és molt estricte. Fins fa uns anys no hi havia 
cap llista centralitzada però ara si es detecta cap discrepància hi ha un control. S’atenen 
a 2400 famílies i a vegades es preferible donar 10 lots de més que deixar a algú que ho 
necessita sense. 
 
Una persona del públic comenta que ell ha estat voluntari molt temps i que està 
totalment prohibit cobrar o agafar res. L’únic que s’emporta el voluntari és la satisfacció 
d’ajudar. 
 
La Sra. Mireia Gargalló pregunta que si amb aquesta campanya és suficient per tot l’any 
per ajudar a aquestes famílies. 
 
El Sr. Ayuso comenta que amb molt esforç, amb aportacions benèfiques i amb una 
aportació municipal de 300.000 €. 
 
El Sr. Ayuso considera que seria molt interessant que en algun consell proper puguin 
assistir els responsables del servei per explicar amb més detall com funciona. 
 
La Sra. Mireia Gargalló comenta que aquests dies s’ha fet campanya de recollida 
d’aliments a diversos supermercats i considera que és un acte que s’ha de felicitar. 
 
Una persona del públic comenta que, tot el que són proteïnes i productes frescs no es 
donen i això pot provocar un dèficit alimentari d’aquestes famílies, vol saber si s’ha 
tingut en compte. 
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El Sr. Ayuso comenta que també es va parlar de com solucionar aquestes situacions, 
però prefereix que el tema es tracti quan vinguin els responsables del servei. 

 
 

5. Comunicacions 
 

El Sr. Ayuso comenta que s’ha d’anar pensant en les Medalles d’honor del 2013, que es 
tractarà al proper Consell de districte del mes de gener. 

 
 
6. Torn obert de paraules 

 
El Sr. Ayuso obre el torn de paraules. No hi ha cap intervenció. 

 
I no havent més temes a tractar, el Sr. Josep Ayuso dóna les gràcies als assistents per les 
seves aportacions,  i desitja bones festes a tothom.  
 
El president aixeca la sessió, de la qual com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 

 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


